

銘傳大學應用英語學系輔系課程架構

Curriculum Guidelines for Academic Minor

應用英語學系 Department of Applied English	以下為基礎語言 課程須修滿 12 學 分	Below are the Language Fundamental Courses; Need to Earn 12 Course Credits	學分 Credits
	英文文法	English Grammar	2
	英語句法結構	Sentence Structure of English	2
	英文閱讀(1)	English Reading I	2
	英文閱讀(2)	English Reading II	2
	英文寫作(1)	English Composition I	2
	英文寫作(2)	English Composition II	2
	英語情境會話(1)	English Oral Communication I	2
	英語情境會話(2)	English Oral Communication II	2
	英文寫作(3)	English Composition III	2
	英文寫作(4)	English Composition IV	2
	英語進階會話(1)	English Oral Communication III	2
	英語進階會話(2)	English Oral Communication IV	2
	以下為專業必修 課程 12 學分	Below are the Professional Required Courses; Need to Earn 12 Course Credits	
	英國文學導論	Introduction to British Literature	2
	西洋文學概論	Introduction to Western Literature	2
	商務寫作	Business Writing	2
	英語教學理論與 方法	TESOL Theory and Methodology	2
	職場倫理與國際 禮儀	Workplace Ethics and International Etiquette	2
	中英翻譯一	Introduction to Translation	2
	中英翻譯二	Translation	2
	文學入門	Approaches to Literature	2
	文學作品選讀	Selected Literature Works	2
	合計	Total	24

注意事項：

- 一、其他學系學生選讀本系為輔系者,其以前各學期之「應用英文」成績平均 80 分(含)以上或全民英檢中級以上(或同等級英語檢定相關考試)。
- 二、以上課程須修滿基礎語言科目 12 學分及專業課程 12 學分,合計 24 學分。
- 三、選修本系為輔系者,若已在原學系修習以上課程,可不必再修,但不得抵免為本系的輔系學分,須經系主任指定本系相關課程代替。
- 四、如有以上未提及之事項,得由本系主任裁定。

1. Students from other departments need to score above 80 grade average for the Practical English courses in each previous semesters or pass the second stage of intermediate-level General English Proficiency Test.
2. Students need to complete the fundamental language courses of 12 course credits and professional courses of 12 course credits, total of 24 course credits.
3. Students need not to re-take any required course(s) of their home department that are listed in this course outline; such course(s) cannot be waived. The department chair will designate a relative course(s) to substitute for that.
4. The department chair will make the final decision for matters not mention above.